
سال ها عرضه موادغذايي ناسالم در رستوران هاي 
بين راهي موجب نگراني مردم بود، اما امروز نگراني 
از ناسالم بودن موادغذايي به رستوران ها در داخل 
ش��هرها و حتي به مراكزي كه برندهاي شناخته 
شده محلي و سنتي را يدك مي كشند نيز كشيده 
شده است. از شيوه نگهداري فرآورده هاي غذايي 
گرفته تا نوع طبخ و ارائه آن در س��لف سرويس ها 
نكات ظريفي وج��ود دارد كه اگر رعايت نش��ود، 
بي شك سلامت شهروندان را به خطر مي اندازد. 
چندي پيش انتش��ار اخباري در خصوص عرضه 
غيربهداشتي غذا در كبابسراهاي شهركرد موجب 

نگراني اهالي اين شهرستان و قوت گرفتن احتمال 
عدم نظارت بر فعاليت رس��توران هاي ش��هركرد 
ش��د. البته رئيس مركز بهداش��ت چهارمحال و 
بختياري بي نظارتي س��ازمان مربوطه را رد كرد 
و گفت: اغذيه سراهاي حس��اس مثل كبابسراها 
به طور متوس��ط ماهي يك بار كنترل و در چهار 
بخش بهداشت فردي، تجهيزات و وسايل، فضاي 
فيزيكي و بهداشت موادغذايي خام و پخته شده 

تحت نظارت و بازرسي قرار مي گيرد. 
   آزمايشگاه بافت شناسي نداريم

عبدالمجيد فدايي با اش��اره به فعاليت 12 اكيپ 

بازرس��ي و نظارت بر رس��توران ها و كبابسراهاي 
سطح شهر افزود: اين اكيپ ها در شيفت بعدازظهر و 
به طور خاص بر رستوران ها و كبابي ها نظارت دارند. 
همچنين نمونه برداري ميكروبي از كبابي ها سه ماه 
يكبار انجام مي شود كه در سطح شهر شهركرد 61 
مورد نمونه برداري از كبابسراهاي بناب انجام گرفته 
كه 58 مورد مطلوب و سه مورد آلودگي ميكروبي 
داشته اس��ت.  رئيس مركز بهداشت چهارمحال و 
بختياري افزود: مراكزي كه در اين خصوص تخلف 
كرده اند، پلمب و به مراجع قضايي ارجاع داده شده 
است. فدايي يكي از ملزومات در بازرسي هاي مداوم 

و دقيق را آزمايش بافت شناسي عنوان كرد و گفت: 
براي اينكه از سلامت فرآورده هاي گوشتي اطمينان 
حاصل شود و مطمئن شد كه فرآورده هاي گوشتي 
عرضه ش��ده از حيوانات حرام گوشت نباشد بايد 
آزمايش بافت شناس��ي انجام داد كه هم اكنون در 
بسياري از استان هاي كش��ور از جمله اين استان 
آزمايشگاه بافت شناسي راه اندازي نشده و همين 
امر سبب مي شود تا نتيجه بازرسي هاي انجام شده 
با وقفه 20 روزه اعلام شود.  وي با اشاره به فعاليت 
68 واحد كبابي در س��طح شهر گفت: از اين تعداد 
11واحد مختص تهيه و عرضه كباب بناب است و به 
تازگي يكي از اين واحدها به سبب تخلف بهداشتي 
و نگهداري نامناس��ب 200 كيلوگرم گوشت قرمز 
پلمب شده است.  رئيس مركز بهداشت چهارمحال 
و بختياري اظه��ار كرد: همچنين م��ردم از خريد 
كباب هاي ارزان بپرهيزن��د و در صورتي كه با مواد 
مشكوك مواجه شدند با سامانه 190 تماس حاصل 
كنند و موارد تخلف را گزارش دهند تا كارشناسان و 

بازرسان موضوع را رسيدگي كنند. 
    خريد فقط از مراكز معتبر!

رئيس مركز بهداشت شهرس��تان شهركرد نيز در 
اين خصوص گفت: نحوه تأمين گوش��ت و شيوه 
نگهداري آن، نكته حائز اهميتي در رابطه با غذاهاي 
گوشتي و به طور خاص كباب بناب است. سيد راشد 
جزايري افزود: در همين خصوص بارها جلسه هاي 
متعددي با حضور نمايندگان فرمانداري، اصناف و 
مسئولان كبابي هاي بناب برگزار شده و در خصوص 
شفاف سازي در خصوص محل تأمين گوشت روزانه 
و شيوه نگهداري اين گوشت ها تذكرهاي لازم داده 
شده است. وي تصريح كرد: كبابي هاي بناب، مجاز 
به استفاده از گوشت تازه يا گوشت منجمد داراي 
پروانه بهداش��تي هستند و بايد در ش��رايط كاملًا 
بهداشتي گوشت موردنياز روزانه خود را نگهداري 
كنند.  مديركل دامپزشكي چهارمحال و بختياري 
نيز در خصوص نظارت بر عرضه فرآورده هاي خام 
گوش��تي در اس��تان اظهار كرد: از ابتداي امسال 
تاكنون 21 ه��زار بازديد از مراك��ز توليد و عرضه 
فرآورده هاي گوشتي در استان انجام گرفته است. 
عبدالمحمد نجاتي افزود: طي اين بازرسي ها 385 
مورد نمونه برداري شد كه در پي آن 37 تن مواد خام 
دامي غيربهداشتي در اس��تان ضبط و جمع آوري 
شد و در همين مدت 96 نفر از كسبه متخلف نيز 

شناسايي و به مراجع قضايي معرفي شدند.

پل س��رحدآباد كه دو دهه پيش روي خط آهن 
تهران- كرج - تبريز ساخته شد به دليل استفاده 
از مصالح غيراستاندارد و بي كيفيت، رعايت نكردن 
اصول فني و عدم نگهداري مناسب، دچار انقضاي 
پيش از موعد ش��ده اس��ت. اين درحالي اس��ت 
كه نامه نگاري و پيگيري هاي مس��تمر س��اكنان 
محدوده سرحدآباد فرديس و اطلاع رساني مداوم 
و مصرانه آنان به مس��ئولان ارشد اس��تان البرز 
و شهرس��تان فرديس و حتي آگاه س��ازي برخي 
مديران و كارشناس��ان وزارت راه و شهرس��ازي، 

تاكنون به نتيجه اي نرسيده است.  
همه مسئولان و دس��ت اندركاران استان البرز و 
فرديس و وزارت راه و شهرس��ازي از ش��رايط به 
شدت نامناسب اين پل با خبر هستند و با وجود 
اينكه از نزدي��ك آن را مورد بازديد ق��رار داده يا 
عكس هاي واضحي از روند رو به نابودي اين پل را 
مشاهده كرده اند، اما همچنان بي تفاوت مانده اند، 

گويا قرار اس��ت اين پل نيز به سرنوشت حوادث 
مشابهي نظير ساختمان پلاسكو دچار شود. 

يكي از افراد بومي س��رحدآباد كه به گفته خودش 
از وقتي ك��ه هيچ س��اختماني در فرديس و حتي 
جاده ملارد ساخته نشده بود در اين منطقه زندگي 
مي كند، گفت: »اين پل از همان ابتداي ساخت دچار 
مشكل بود.«  تورج خاكي فيروز افزود:»در جريان 
ساخت پل سرحدآباد بسياري از كارشناسان هشدار 
مي دادند كه اين پل با توجه به مصالح نامرغوب از 
ميلگرد با قطر پايين گرفته تا بي كيفيتي بتن به كار 
رفته و عدم رعايت اصول فني، به زودي دچار مشكل 
خواهد شد كه اينگونه هم شد.«  وي با يادآوري اينكه 
اين پل توسط وزارت راه و شهرسازي ساخته شده 
است، گفت:»پيمانكار اين وزارتخانه به هيچ وجه به 
هشدارها و تذكرها توجهي نكرد و رفتار او همچون 
بس��از و بفروش ها بود، تا جايي كه ش��اهد بوده ام 
بتن ريزي برخي پايه هاي اين پل با استفاده از چراغ 

قوه در شب تاريك صورت مي گرفت.«  وي افزود: 
»اين پل در همان چند سال اول به خاطر نفوذ آب در 
بتن و يخ زدگي در فصل سرما، ترك ها، پوكيدگي و 
فرسودگي در قسمت هاي مختلف از جمله در برخي 
پايه و ستون هاي آن پديدار شد، به نحوي كه اكنون 
هنگام عبور از روي پل، لرزش آن احساس مي شود.« 
خاكي فيروز افزود:»به رغم همه اين نقص ها، اين پل 
در نهايت به شهرداري كرج تحويل شد، اما تاسف بار 
اين است كه در سال ها و به خصوص ماه هاي اخير 
هيچ يك از مسئولان به اعتراض و نارضايتي ساكنان 
سرحدآباد كه با تهيه و امضاي تومار، نامه نگاري و 
حتي به صورت حضوري خواستار رسيدگي و رفع 

اين مشكل شده اند، توجهي نمي كنند.« 
  پل بايد تخريب و از نو ساخته شود 

اكثر قريب به اتفاق مس��ئولان و كارشناس��اني 
كه پ��ل س��رحدآباد را از نزديك م��ورد بازديد و 
بررسي قرار داده اند، معتقدند نقايص و استهلاك 

سازه هاي اين پل در حدي است كه قابل ترميم و 
بازسازي نيست و بايد به طور كامل تخريب شده 
و از نو ساخته شود.  خاكي فيروز با اشاره به اينكه 
مشاوران شركت رهاب نيز پس از بررسي، بر از نو 
ساختن اين پل صحه گذاش��ته اند، ادامه داد:»با 
پيگيري هاي صورت گرفته برخي مس��ئولان از 
جمله آقاي اكبريان نماينده مردم كرج در مجلس 
شوراي اسلامي و دكتر صديق عضو شوراي شهر 
كرج نيز پس از بازديد از خرابي هاي اين پل، براي 

رفع اين مشكل قول مساعد دادند.« 
 وي گفت:»اكنون پرونده قط��وري از عريضه ها 
و نامه ها تشكيل شده اس��ت و با وجود اينكه اين 
پل توسط وزارت راه و شهرس��ازي ساخته شده 
اما شهردار كرج در نامه اي براي رسيدگي به وضع 

اسفناك اين پل اعلام آمادگي كرده است.«
 خاكي فيروز تأكيد كرد:»با توجه به حساسيت ها 
و خطرات ناش��ي از اي��ن پل در ح��ال تخريب، 
نامه نگاري و عكس هاي بس��ياري براي بيش��تر 
مسئولان از جمله معاون هماهنگي امور عمراني 
استاندار البرز، فرماندار فرديس، شورا و شهرداري 
كرج، وزارت راه و شهرسازي و... ارسال شده است، 
بنابراين اگر حادثه اي رخ دهد و خداي ناكرده اين 
پل فرو بريزد، هيچ يك از مسئولان نمي توانند ادعا 

كنند كه از اين مشكل بي اطلاع بوده اند.« 
 اكنون عكس ها و مس��تندات فراوان��ي از خطر 
فروريختن پل سرحدآباد فرديس به عنوان يك 
واقعيت در دست است كه احتمال وقوع فاجعه اي 
ناگوار را براي همگان، به خصوص مسئولان ذيربط 

ملموس و آشكار ساخته است.   
   مسير اتصال شمال به جنوب

پل س��رحدآباد به عنوان مس��ير اتصال ش��مال 
ب��ه جن��وب و مح��ل عب��ور حج��م زي��ادي از 
خودروهاي س��بك و س��نگين اس��ت ك��ه روي 
خ��ط راه آهن تهران - تبريز س��اخته ش��ده و اين 
 خط آهن م��رز جغرافيايي بين شهرس��تان هاي 
كرج - فرديس به ش��مار مي رود، به عبارت ديگر 
نيمي از اين پل در كرج و نيم ديگر در فرديس واقع 
است.  البته طرح ملي ريل گذاري براي افزايش دو 
خط راه آهن به چهار خط نيز در محدوده سرحدآباد 
در دس��ت اجراست كه مش��كلات فراواني را براي 
س��اكنان واحدهاي مس��كوني واقع در حاشيه دو 
طرف اين خط آهن ايج��اد كرده و موجب اعتراض 
آنان ش��ده اس��ت.  با اين ريل گذاري و چهار خطه 
شدن اين مس��ير، حريم و فاصله قانوني واحدهاي 
مسكوني نسبت به خط آهن كه بايد 17متر باشد از 
بين رفته و اين امر علاوه بر ايجاد مزاحمت، زمينه 
بروز خطرهاي احتمالي براي خانواده هاي ساكن در 

حاشيه خط آهن را افزايش داده است. 

 راه اندازي صندوق توسعه
زمينه ساز استقلال اقتصادي استان البرز

اس�تاندار الب�رز راه ان�دازي صن�دوق توس�عه اس�تان را 
راه�كار خودكفاي�ي اقتص�ادي الب�رز ب�ه توس�عه دانس�ت. 
سيدحميد طهائي در هشتمين جلسه شوراي برنامه ريزي و توسعه استان، در 
رابطه با قانون برنامه ششم توسعه و عدم پيش بيني هايي كه توسعه استان را 
تحت الشعاع قرار مي دهد، گفت: آنچه در برنامه ششم توسعه پيش بيني نشده 
بايد در قانون بودجه پيش بيني شود.  رئيس شوراي برنامه ريزي و توسعه 
استان با بيان اينكه وابستگي به درآمدهاي دولت بايد كاسته شود، راه اندازي 
صندوق توسعه استان را پيشنهاد داد و گفت: با راه اندازي اين صندوق بخشي 
از منابع مالي استان تأمين خواهد شد، آنچه تا كنون مغفول مانده است و بايد 
راه اندازي آن را در اولويت برنامه ريزي ها قرار داد.  استاندار البرز در ادامه با بيان 
اينكه شاخص ها بيانگر محروميت هاي اين استان در تمامي ابعاد است، گفت: 
در عين اينكه البرز امكانات محدودي دارد در توليد درآمدها نيز نيازمند كار 
بيشتري است در اين زمينه مبناي جمعيت و محروميت ها را بايد متناسب با 
وضعيت موجود ارزيابي و بر اساس آن امكانات و بودجه به استان ها اختصاص 
پيدا كند.  استاندار البرز عنوان كرد:به  منظور متنوع سازي ابزارهاي حمايت 
از بخش كشاورزي، تأمين و تجهيز منابع، توسعه و امنيت سرمايه گذاري، 
افزايش صادرات محصولات كشاورزي و ارزش افزايي و تكميل زنجيره ارزش 
محصولات كشاورزي در راستاي تحقق سياست هاي اقتصاد مقاومتي نيز 
مقرر ش��د تا توس��عه روش هاي آبياري نوين، اجراي عمليات آب و خاك 
)سازه اي و غيرسازه اي(، توس��عه آب بندها و سيستم هاي سطوح آبگير، 
حمايت از توسعه گلخانه ها و انتقال كشت از فضاي باز به فضاي كنترل شده 
و بازچرخاني پساب ها، مديريت آب هاي نامتعارف و مديريت آب مجازي نيز 

به عنوان برنامه هاي برنامه ششم توسعه مورد توجه قرار گيرد. 

 برگزاري مجمع عمومي شركت خدماتي
 شهرك صنعتي شهركرد 

چهارمين مجمع عمومي عادي و فوق العاده شركت خدماتي شهرك 
صنعتي شهركرد برگزار شد. 

مديرعامل شركت شهرك هاي صنعتي چهارمحال و بختياري با اعلام 
اين خبر گفت: در مجمع عمومي فوق العاده ش��ركت خدماتي شهرك 
صنعتي شهركرد موضوع افزايش سرمايه و همچنين تصويب اساسنامه 
جديد اين شركت در دستور كار قرار گرفت.  عليرضا شفيع زاده افزود: 
همچنين چهارمين مجم��ع عمومي عادي اين ش��ركت خدماتي، به 
منظور برگزاري انتخابات جهت انتخاب بازرس��ين و بررسي و تصويب 
صورت هاي مالي و برنامه هاي س��ال آينده تش��كيل ش��د.  وي اظهار 
داشت: در جريان اين انتخابات، از سوي متوليان واحدهاي صنعتي در 
شهرك صنعتي شهركرد آقايان امين مالكي به عنوان بازرس اصلي و 
فرشيد رضايي به عنوان بازرس علي البدل برگزيده شدند.  شفيع زاده با 
قدرداني از عملكرد شركت خدماتي شهرك صنعتي شهركرد، عنوان 
كرد: شركت هاي خدماتي، نمونه عملي و موفق در سپردن امور جاري 

شهرك ها به متوليان صنعتي در همان شهرك صنعتي است. 

  اجراي طرح ملي»نوروزگاه«
 در چهارمحال و بختياري 

مدي�ركل مي�راث فرهنگ�ي، صناي�ع دس�تي و گردش�گري 
چهارمح�ال و بختي�اري از اج�راي ط�رح مل�ي ن�وروزگاه ب�ه 
مناس�بت عي�د ن�وروز در س�ه شهرس�تان اس�تان خب�ر داد. 
بهمن عس��گري افزود: طرح ملي نوروزگاه در س��ه شهرستان بروجن 
فارس��ان و ش��هركرد اجرا و در صورت تأمين زيرس��اخت ها در س��اير 
شهرس��تان هاي اس��تان اجرايي مي ش��ود.  وي از برپايي 10بازارچه 
صنايع دستي در استان خبر داد و گفت: با مشاركت بخش خصوصي و 
به منظور معرفي آثار دستي هنرمندان در محل موزه هاي تاريخي، آثار 
باستاني 10بازارچه صنايع دستي در استان برپا مي شود.  مديركل ميراث 
فرهنگي، صنايع دستي و گردشگري چهارمحال و بختياري با اشاره به 
برگزاري جشنواره هاي مختلف در عيد نوروز بيان كرد: جشنواره غذاهاي 
بومي محلي در ايام نوروز در كانون هاي گردشگري استان برگزار مي شود.  
گودرز اميري خاطرنشان كرد: كميته ستاد تسهيل سفر، اجراي طرح 
نوروزگاه، استقرار نمايندگي بيمه ها در قطب هاي گردشگري استان براي 
تسهيل در پرداخت خسارت تصادف، ايجاد پايگاه و كمپين گردشگري 
در تمامي شهرس��تان ها و احداث پاركينگ در مناطق گردش��گر پذير 
بايد پيگيري شود.  ميرشكرايي، دبير اجرايي طرح نوروزگاه نيز در اين 
خصوص گفت: طرح ملي ن��وروزگاه به منظور معرفي فرهنگ و آداب و 

رسوم كهن همزمان با سراسر كشور در استان نيز اجرا مي شود. 

فكري براي»فرديس« نشود فرو مي ريزد

تعطيلي رستوران ها غذاي شهركردي ها را سالم نمي كند!
غذاسراهاي غيربهداشتي امنيت غذايي شهروندان را به چالش كشيده است

 در صورت تعلل مسئولان البرز، پل سرحدآباد كرج به سرنوشت فرو ريخته ها دچار مي شود

برگزاري جشنواره ملي عكس آيات در كرج 
معاون قرآني ارشاد البرز از برگزاري جشنواره ملي عكس آيات در 

اين استان خبر داد. 
اسدالله جعفري گفت: اداره كل فرهنگ  و ارشاد استان البرز با حمايت دفتر 
تبليغ و ترويج معاونت قرآن و عترت وزارت ارشاد و با مشاركت جمعي از 
ادارات و نهادها و انجمن هاي هنري و هنرمن��دان و فعالان حوزه قرآن و 
عترت اين استان، اولين جشنواره سراسري عكس آيات )قرآن و عترت( را 
در گستره ميهن اسلامي و عزيزمان برگزار مي كند.  وي افزود: جشنواره 
سراس��ري عكس آيات از مضامين والاي قرآن كريم و كلام نوراني اهل 
بيت)ع( بر آن است تا از دريچه و نگاه دوربين و با تكنيك عكس و عكاسي، 
ارزش ها و فضيلت هاي اسلامي جامعه را تقويت و ارتقا بخشد و در جهت 
فروكاس��تن رذايل و ناهنجاري ها، گام بردارد.  معاون قرآن و عترت اداره 
فرهنگ و ارش��اد اس��لامي البرز گفت: تلاش در جهت توليد آثار فاخر و 
ارزش��مند در حوزه قرآن و عترت و انتقال مفاهيم بلن��د قرآني و معارف 
اهل بيت)ع( به جامع��ه با بهره گيري از زبان هنر از اه��داف برگزاري اين 
جشنواره است.  وي عنوان كرد: سبك زندگي و اخلاق اسلامي، قناعت و 
اسراف، كار، تلاش، خدمت قرض الحسنه، انفاق، ايثار و هنر معنوي در قاب 

دوربين از موضوعات جشنواره ملي عكس آيات است. 

تشديد نظارت   بر واحدهاي گردشگري
مع�اون گردش�گري اس�تان الب�رز از تش�ديد نظارت ه�ا ب�ر 
واحده�اي گردش�گري و اقامت�ي اس�تان الب�رز خب�ر داد. 
احمد تركاشوند با تأكيد بر اينكه يك تيم نظارتي تخصصي هم از طرف 
معاون گردشگري كارهاي نظارتي خود را از 15 بهمن ماه آغاز كرده است، 
گفت: اين بازديدها توسط تيم تلفيقي نظارت متشكل از نماينده دانشگاه 
علوم پزشكي، اداره نظارت بر اماكن نيروي انتظامي، سازمان صنعت و معدن 
و تعزيرات انجام مي شود.  وي از برگزاري آزمون جامع مديران فني دفاتر 
و شركت هاي خدماتي و مسافرتي، راهنمايان ايرانگردي و تهرانگردي در 
كرج خبر داد و افزود: اين آزمون به صورت كشوري روز گذشته در دانشگاه 
محيط زيست استان البرز برگزار شد.  تركاشوند با بيان اينكه اقلام تبليغاتي 
ويژه ايام نوروز شامل نقشه هاي تفكيكي گردشگري شهرستان ها و اطلس 
جامع استان در حال آماده سازي است، افزود: هماهنگي هاي اوليه براي 
دومين نشست اعضاي ستاد اجرايي خدمات سفر استان در حال پيگيري 

است و هفته اول اسفندماه تشكيل مي شود.

 آغاز ثبت نام  پنجمين جشنواره هفت سين
 و سبزه هاي نوروزي در شهركرد

مديرعامل سازمان رفاهي، تفريحي شهرداري شهركرد از آغاز فرايند 
ثبت نام به منظور ش�ركت در پنجمين دوره جشنواره هفت سين و 
سبزه هاي نوروزي با عنوان »استقبال از بهار 96« در اين شهر خبر داد. 
محمدرضا اميدي افزود: فراخوان اين جشنواره از يكم تا 15 اسفندماه 
جاري است و مراحل ثبت نام از علاقه مندان انجام مي شود.  وي ادامه 
داد: اين جشنواره با هدف حفظ و احياي سنت هاي بومي و ايجاد شور 
و نشاط اجتماعي بين ش��هروندان در راستاي حفظ و احياي فرهنگ 
اسلامي توس��ط س��ازمان رفاهي، تفريحي شهرداري ش��هركرد برپا 
مي شود.  مدير عامل س��ازمان رفاهي، تفريحي ش��هرداري شهركرد 
افزود: شركت كنندگان در اين جشنواره در بخش هاي چينش سفره 
هفت سين با محوريت سفره هاي سنتي و مدرن و ابداع طرح هاي سفره 
هفت سين و همچنين در بخش سبزه آرايي، بايد توجه ويژه به آداب و 

رسوم بومي و محلي داشته باشند.  
وي گفت: در قس��مت ويژه اين جش��نواره، بخش تهيه تخم مرغ هاي 
رنگ آميزي شده در رده سني 5 تا 12 سال نيز اجرا مي شود.  مدير عامل 
سازمان رفاهي، تفريحي شهرداري شهركرد تصريح كرد: ملاك انتخاب 
آثار برتر اين جشنواره توجه به سادگي، زيبايي جلوه هاي هنري و توجه 
به آداب و رس��وم محلي است و ش��هروندان هزينه هاي زيادي جهت 
س��اخت آثار خود در اين خصوص متحمل نش��وند.  وي يادآور شد: 
مراسم اختتاميه و اهداي جوايز در روزهاي 26 و 27 اسفندماه جاري 

در فرهنگسراي بزرگ شهركرد برگزار مي شود. 

 طرح توسعه واحدهاي صنعتي البرز 
با مشكل مواجه است

رئي�س س�ازمان صنع�ت، معدن و تج�ارت اس�تان الب�رز گفت: 
برخي از واحدهاي صنعتي اس�تان پ�س از اجراي طرح توس�عه 
و اضاف�ه ك�ردن خط�وط جدي�د ب�ا مش�كل مواج�ه هس�تند. 
ايرج موفق با بيان اينك��ه مقوله ماليات بر توليد ب��ا برند خارجي براي 
واحدهاي توليدي استان البرز موانعي را ايجاد و بزرگ ترين سرمايه گذاري 
خارجي در استان را با مشكل روبه رو كرده است، گفت: بنا شده شوراي 
نگهبان اين موضوع را براي اصلاح به مجلس برگرداند.  وي از نمايندگان 
مجلس شوراي اسلامي خواست تا نسبت به بررسي ويژه اين موضوع وارد 
عمل شوند و افزود: استان البرز توانست در دهه فجر سال جاري حائز رتبه 
اول سرمايه گذاري به سرانجام رسيده صنعتي كشور شود.  رئيس سازمان 
صنعت، معدن و تجارت اس��تان البرز با تأكيد بر لزوم احداث ش��هرك 
صنعتي طالقان، گفت: با توجه به اينكه طالقان تنها شهرستاني است كه 
از آب تخصيصي براي صنعت برخوردار است به همين منظور مي توان 
نسبت به ايجاد ناحيه صنعتي پاك مانند توليد دارو و صنايع لبني در اين 
شهرستان وارد عمل شد.  موفق افزود: برخي از واحدهاي صنعتي استان 
البرز پس از اجراي طرح توس��عه و اضافه كردن خطوط جديد توليد به 
دليل كمبود برق قادر به استفاده از اين خطوط نيستند، بنابراين لازم 
است بحث نيروگاه برق در شوراي برنامه ريزي استان بررسي شود.  وي 
با اعلام اينكه شوراي معادن در استان البرز تشكيل شده است، افزود: اين 

مهم موجبات خرسندي بنده را فراهم كرده است. 

بي توجهي به نكات بهداشتي در رستوران ها و حتي مراكزي كه برندهاي شناخته 
شده محلي و سنتي را يدك مي كشند، امنيت غذايي شهروندان شهركردي را با 
چالش جدي مواجه كرده است. چندي پيش انتشار اخباري در خصوص عرضه 
ناسالم كباب در كبابسراها از جمله »بناب« در شهركرد از يكسو نگراني مردم را به 
همراه داشت و از سوي ديگر منجر به تعطيلي موقت واحدهاي عرضه كباب بناب 
در اين شهر شد، به نحوي كه رئيس اتاق اصناف شهركرد تعطيلي 11واحد تهيه و 

عرضه كباب بناب اين شهرستان را تأييد و بازگشايي اين واحدها را منوط به بررسي 
بيشتر موضوع و تصميم گيري مناسب در اين رابطه عنوان كرد. اما اين موضوع 
بازتاب گسترده اي در شهر پيدا كرده و در پي آن متوليان بهداشت را بر آن داشت 
تا نظارت هاي خود را بيشتر و دقيق تر انجام دهند تا مشكلي براي شهروندان ايجاد 
نشود اما سؤال اينجاست آيا پيش از اينكه اين اخبار در فضاي شهر پيچيده شود 
و موجي از نگراني ها را شكل دهد، نظارت ها دقيق و به موقع انجام شده است؟

پل يا تقاطع غيرهمسطح سرحدآباد فرديس كه به نام شهيد كلانتري 
نامگذاري ش�ده، 20 س�ال پيش روي خط آهن تهران - ك�رج - تبريز 
ساخته شد و به بهره برداري رسيد، اما استفاده از مصالح غيراستاندارد 
و بي  كيفي�ت، رعايت نك�ردن اصول فن�ي و عدم نگهداري مناس�ب، 
اين پل را دچار انقض�اي پيش از موعد كرده اس�ت. ح�الا اين پل اين 

روزها به قدري دچار فرس�ودگي، تزلزل و ناپايداري ش�ده كه هر آن 
ممكن اس�ت كل يا بخش�ي از آن فروبريزد و فاجعه غيرقابل جبراني 
را رقم بزن�د. عمر مفي�د اين پل ب�ه پايان رس�يده و اگر مس�ئولان و 
نهادهاي ذيربط در اس�رع وقت چ�اره اي براي آن نينديش�ند، به طور 
قطع ش�اهد اتفاق هاي ناگوار و چه بس�ا جبران ناپذيري خواهيم بود. 

 تكميل 2 هزار واحد مسكن مهر 
در چهارمحال و بختياري 

معاون اس�تاندار چهارمحال و بختياري از تكميل و بهره برداري از 
2 هزار واحد مسكن مهر در اس�تان تا نيمه اول سال 96 خبر داد. 
گودرز اميري افزود: با توجه به تصميمات اتخاذ شده مقرر شد مشكلات 
داخلي تعاوني هاي مسكن مهر استان از طريق اداره كل تعاون، كار و رفاه 
اجتماعي حل شود تا بتوانيم 2 هزار واحد مسكن مهر را تا نيمه اول سال 96 
در استان تكميل و به متقاضيان واگذار كنيم.  وي افزود: توافقنامه اي بين 
اداره كل راه و شهرسازي و شهرداري هاي استان منعقد شده است كه به 
سبب آن راه و شهرسازي بايد به منظور آماده سازي بقيه واحدهاي مسكن 
مهر، اراضي مورد نياز را در اختيار شهرداري ها قرار دهد و شهرداري ها نيز 
براي آماده س��ازي و تكميل اين واحدها اقدام نمايند.  معاون هماهنگي 
امور عمراني استاندار چهارمحال و بختياري تأكيد كرد: راه و شهرسازي 
بايد براي پلاك كوبي و ارائه كدپس��تي به واحدهاي مس��كن مهر مبلغ 
100ميليون تومان به شركت پس��ت پرداخت كند.  اميري به مشكلات 
پيش آمده در تحويل واحدهاي مس��كن مهر به مددجويان بهزيس��تي 
اشاره و تصريح كرد: به موجب تفاهمنامه بين اداره كل تعاون، كار و رفاه 
اجتماعي و بهزيستي استان مقرر شد كه به ازاي دريافت 40 ميليون تومان 

از مددجويان واحدهاي مسكن مهر در اختيار آنها قرار گيرد. 

ولي ابراهيمي
  گزارش
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 و بختياري چهارمحال

اين شماره:

البرز

حميرا رحيمي 
   گزارش 


